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Walka na szczytach
w∏adzy staje si´ dla
zwyk∏ych ludzi coraz
bardziej irytujàca,
a oglàdanie relacji
z obrad Sejmu,
rzàdu to prawie
kara. Jednak
lipcowe posiedzenie
Rady Ministrów
zelektryzowa∏o
mieszkaƒców
Micha∏owa-
-Reginowa, którzy
oczekiwali oficjalnej
decyzji w sprawie
przejÊcia ich
miejscowoÊci
z Gminy Niepor´t
do Gminy
Wieliszew.

Zmiany granic administracyjnych
w Polsce samorzàdnej nie sà mo-
˝e zbyt cz´ste ale nie sà czymÊ
niezwyk∏ym. KilkanaÊcie lat dzia-
∏ania samorzàdów pozwoli∏o
sprawdziç czy sk∏ad gmin, powia-
tów czy województw w zupe∏noÊci
zaspokaja potrzeby mieszkaƒców,
czy jednak granice jednostek ad-
ministracyjnych potrzebujà
zmian.

Gmina Wieliszew postrzegana
jest jako gmina gospodarna i do-
brze zarzàdzana nie tylko przez
twórców rankingów, media ale co

szczególnie cieszy, przez zwyk∏ych
ludzi w tym mieszkaƒców sàsied-
nich gmin. Dla wielu staje si´
wzorcem, który chcieliby osià-
gnàç w swoich gminach. ZaÊ
mieszkaƒcy niektórych miejsco-
woÊci idà dalej starajàc si´ o przy-
∏àczenie do Gminy Wieliszew.Tak
kilka lat temu postanowili miesz-
kaƒcy Janówka II, kiedy zdecydo-
wali, ˝e chcà opuÊciç Gmin´ Ja-
b∏onna i mieszkaƒcy Micha∏owa-
-Reginowa. W obu przypadkach
za postulatami mieszkaƒców sz∏y
nie tylko wzgl´dy ekonomiczne

ale tak˝e liczone w dekadach
wspólne wi´zi z gminà Wieliszew
jak wspólna parafia, wspólna
szko∏a, wi´zi rodzinne.

O ile w przypadku Janów-
ka II wszystko skoƒczy∏o si´ jed-
nak decyzjà o pozostaniu w Gmi-
nie Jab∏onna, o tyle mieszkaƒcy
Micha∏owa-Reginowa wprowadzi-
li swoje postanowienie w ˝ycie.
Ostateczna decyzja w tej kwestii
nale˝a∏a do Prezesa Rady Mini-
strów, który 25 lipca podpisa∏
rozporzàdzenie, zgodnie z którym
Gmina Wieliszew zostaje powi´k-

szona o miejscowoÊç Micha∏ów-
-Reginów.

Zanim dosz∏o do tej decyzji
przez prawie 2 lata przeprowadzo-
na by∏a skomplikowana procedu-
ra, która mia∏a udowodniç, ˝e
za wnioskiem o zmian´ granicy
idà rzeczywiste korzyÊci dla
mieszkaƒców wsi oraz, ˝e wi´zi
z Gminà Wieliszew sà du˝o silniej-
sze ni˝ z Gminà Niepor´t.

PK
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ww Do˝ynki Gminne
Takich t∏umów ¸ajski jeszcze
nie pami´ta∏y. Na obchodzonych
w dniu 25 sierpnia Do˝ynkach
Gminnych A. D. 2007, bawi∏o
si´ w sumie ponad 4 tysiàce
ludzi. Gwiazdà wieczoru
i magnesem, który Êciàgnà∏
do ¸ajsk wielotysi´cznà publik´,
by∏a gwiazda polskiej muzyki
pop Krzysztof Krawczyk. 

áá czytaj strona 3

ww Szanty na Zalewem
Ju˝ po raz drugi szanty zagoÊci∏y
na wieliszewskiej pla˝y. Dla
licznie zgromadzonej
publicznoÊci wystàpi∏a klasyka
szantowej sceny muzycznej
„Ryczàce Dwudziestki”
i „Mechanicy Shanty”.
Poza nimi na scenie pojawi∏y si´
takie gwiazdy jak „Per∏y
i ¸otry”, „Banana Boat” i „The
Smugglers”.
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ww Projekty Equala
Stowarzyszenie „Aktywni dla
¸ajski”, Ochotnicza Stra˝
Po˝arna w Wieliszewie oraz
Wiejskie Ko∏o Sportowe
„Promieƒ” uzyska∏y
dofinansowanie ze Êrodków
Equala.
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ww Wyprawy Promyków
W te wakacje wieliszewskie
Promyki odby∏y
mi´dzynarodowe tournee
do Turcji i na w∏oskà wysp´
Sardyni´.
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� goràce informacje

Od kilku ju˝ lat wakacje
w gminie Wieliszew nie mo-
gà minàç bez „Pla˝owego
Maratonu Filmowego” or-
ganizowanego przez Sto-
warzyszenie „M∏odzi dla
Rozwoju – eMka”.

Tak by∏o i w tym roku, kiedy to
wieczorem 27 lipca na wieli-
szewskiej pla˝y po-
jawi∏ si´ wielki bia-
∏y ekran. Publicz-
noÊç, jak zwykle
na maratonach fil-
mowych, dopisa∏a.
Dopisa∏a równie˝ po-
goda jak i humory
wszystkich zgroma-
dzonych, wÊród któ-
rych goÊciliÊmy wo-
lontariuszy z work-
campu.

OglàdaliÊmy dwa filmy rysun-
kowe „Kurczak Ma∏y” i „Epoka
Lodowcowa II – odwil˝”, które
pomimo tego i˝ kierowane
do dzieci, przypad∏y do gustu
tak˝e starszej publicznoÊci.

Tak udanych imprez nigdy
za du˝o, wi´c z niecierpliwoÊcià
czekamy na kolejne wakacje
i kolejne „pla˝owe” filmy.

MS

Butelka! Torebka foliowa! Piwo! S∏oik!
Kto ma worek na szk∏o? Takie okrzyki
w j´zyku angielskim przez przesz∏o
3 tygodnie mo˝na by∏o us∏yszeç spacerujàc
nad Zalewem Zegrzyƒskim. 

Micha∏ów-Reginów
w Gminie Wieliszew

WorkCamp 2007

Przypominamy o ostatniej szansie na zalegali-
zowanie samowoli budowlanych bez potrzeby
wnoszenia znacznych op∏at legalizacyjnych.

Zgodnie z art. 3 ustawy z dnia 10 maja 2007 r.
o zmianie ustawy – Prawo budowlane oraz nie-
których innych ustaw (Dz. U. Nr 99, poz. 665) ta-
ka mo˝liwoÊç istnieje dla obiektów budowlanych,
których budowa zosta∏a zakoƒczona po dniu 31
grudnia 1994 r. a przed dniem 11 lipca 1998 r.
i przed dniem 11 lipca 2003 r. nie zosta∏o wszcz´-
te post´powanie administracyjne przez w∏aÊciwy
organ nadzoru budowlanego.

Zastosowanie nowych regulacji oznacza, ̋ e in-
westor nie musi uiszczaç op∏aty legalizacyjnej,
a post´powanie legalizacyjne toczy si´ na podsta-
wie przepisów ustawy nowelizujàcej. Na w∏aÊci-
cielu spoczywa obowiàzek uzyskania pozwolenia
na u˝ytkowanie.

Mo˝liwoÊç legalizacji samowoli budowlanych
w zosta∏a ograniczona czasowo, przedmiotowe
przepisy obowiàzujà do dnia 1 stycznia 2008 r.
Wi´cej informacji uzyskajà Paƒstwo w Powia-
towym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego,
w budynku starostwa powiatowego przy
ul. gen. W∏. Sikorskiego 11, w Legionowie.

Legalizacja samowoli
budowlanych

To kolejny raz naszà gmin´ od-
wiedzili wolontariusze z ca∏ego
Êwiata by wspólnie z m∏odzie˝à ze
Stowarzyszenia eMka sprzàtnàç
tereny wzd∏u˝ Zalewu Zegrzyƒ-
skiego.

Workcamp od ponad 3 lat wpi-
suje si´ na sta∏e w krajobraz gmi-
ny Wieliszew, wieloj´zyczne towa-
rzystwo ka˝dego roku jest coraz
bardziej wyczekiwane przez wie-
liszewskà m∏odzie˝. Tym razem
do gminy Wieliszew przyjecha∏y
dwie grupy po 15 wolontariuszy
w sk∏ad której wchodzili przed-
stawiciele Korei,Turcji, Ukrainy,

Czech, Francji, Hiszpanii, W∏och
oraz po raz pierwszy Grecji, Da-
nii, Maroka oraz francuskoj´zycz-
nej prowincji Kanady Quebec.

Jak co roku m∏odzi ochotnicy
(zamieszkujàcy szko∏´ w D´bem)
wraz z miejscowà m∏odzie˝à,
uzbrojeni w wielokolorowe worki
porzàdkowali teren nad Zalewem
Zegrzyƒskim.Akwenem tak popu-
larnym wÊród turystów, ˝e rokrocz-
nie ta popularnoÊç objawia si´ gó-
rami pozostawianych Êmieci.
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Kino na pla˝y
Pla˝owy Maraton Filmowy
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AktualnoÊci

l... kadr z ˝ycia gminy

1. Najbardziej ceni´ u ludzi: uczciwoÊç
i skromnoÊç oraz umiej´tnoÊç s∏uchania in-
nych.

2. Gdybym nie by∏ kimÊ, kim jestem, to by∏-
bym: muzykiem (mo˝e pianistà?).

3. Moje najwi´ksze marzenie: do˝yç staroÊci
w zdrowiu u boku swojego m´˝a.

4.W wolnym czasie: robi´ na szyde∏ku – uspo-
kaja mnie to i odpr´˝a.

5. Mój ulubiony film/ksià˝ka: film – „Nigdy
w ˚yciu”, ksià˝ka – „Szata”.

6. Wierz´ w: optymistycznà przysz∏oÊç. Wierz´
w si∏´ pozytywnego myÊlenia.

7. Najwi´kszy sukces: kochajàcy mà˝ i wspa-
nia∏a córka, wszystko inne osiàgn´ dzi´ki
wytrwa∏oÊci i ci´˝kiej pracy.

8. Najwi´ksza pora˝ka: nie ma takiej – czuwa
przy mnie dobry duch.

9. Najbardziej u ludzi nie lubi´: chamstwa, za-
rozumia∏oÊci i ob∏udy.

10. Na bezludnà wysp´ zabra∏bym: … tak w∏a-
Êciwie to nie wiem, nigdy si´ nad tym nie
zastanawia∏am – nie lubi´ samotnoÊci wi´c
wzi´∏abym na pewno coÊ praktycznego by
prze˝yç i jak najszybciej wróciç do domu..

Mieszkaƒcy pytajà 
Wójta Gminy Wieliszew
Waldemara
Kownackiego...

Panie Wójcie!
Kolejna – wydawa∏oby si´ fajna – impre-
za na pla˝y w Wieliszewie i znowu wielka kla-
pa, czy problemy z pràdem na takich impre-
zach to efekty specjalne, specjalnoÊç organi-
zatorów. (…) Za rok na pewno nie dam si´
nabraç nawet najciekawszym repertuarem
i nie skorzystam z zaproszenia. Pozdrawiam.

(Katarzyna, 19.08.2007 r.) 

Szanowna Pani Katarzyno,
RzeczywiÊcie awaria zasilania popsu∏a koƒ-
cówk´ imprezy. Takie losowe przypadki jed-
nak si´ zdarzajà ale zapewniam Panià, ˝e
zrobimy wszystko, by je w przysz∏oÊci wy-
eliminowaç. 

Witam Serdecznie,
Nie b´dzie to pytanie a wra˝enia i uwagi do-
tyczàce Festiwalu Szant! By∏o pi´knie! Uro-
kliwe miejsce (pochodz´ z 2 strony Warsza-
wy i by∏am tam pierwszy raz, pewnie nie
ostatni:)), wspania∏e kapelki, troszk´ za ma-
∏o pràdu;) ale dla prawdziwego fana i to da-
∏o si´ prze˝yç co by∏o widaç po garstce ludzi
która doczeka∏a si´ dostawy z elektrowni:).
(…) Serdecznie pozdrawiam, dzi´kuj´ i GRA-
TULUJ¢:) (Magda Jastrzebska, 19.08.2007 r.) 

Szanowna Pani Magda Jastrz´bska,
Tegoroczne szanty w Wieliszewie to ju˝ dru-
ga taka impreza nad Zalewem. Chcemy aby
wesz∏a do sta∏ego kalendarza imprez gmin-
nych. MyÊl´, ˝e ta trzecia w przysz∏ym ro-
ku przyciàgnie wi´cej ˝eglarzy – jak to si´
mówi do trzech razy sztuka.

...Wójt odpowiada...

Rozmowa z Komendantem Komisariatu
Policji w Wieliszewie Jackiem Sysia-
kiem.

Koƒczy si´ okres wakacyjny, jakby
móg∏ Pan podsumowaç ten czas?

Tegoroczne wakacje by∏y zdecydowa-
nie spokojniejsze w stosunku do lat po-
przednich. OdnotowaliÊmy mniejszà
iloÊç zdarzeƒ przest´pczych, natomiast
odnotowaliÊmy zdecydowanie wi´cej in-
terwencji zwiàzanych z tzw. „chuligan-
kà” w tym grupowaniem si´ osób na
osiedlach, przy sklepach, przy dzia∏kach
letniskowych.

Zmieniony zosta∏ ruch przy ul. 600 le-
cia, czy policja mia∏a problemy z wyeg-
zekwowaniem nowych zasad?

Je˝eli chodzi o ruch na ul. 600 lecia
to policja ma i b´dzie mia∏a problemy
z powodu przyzwyczajeƒ ludzi, którzy do
tej pory parkowali przy pla˝y.Wielokrot-
nie zdarza si´ taka sytuacja, ˝e kierow-
ca najzwyczajniej nie zauwa˝y znaku,
ale gdy policjant zwróci mu na to uwa-
g´ bez ˝adnych problemów wyje˝d˝a
stamtàd. Jednak dla nas szczególnie iry-
tujàce sà sytuacje, kiedy trafiamy na ta-
kich kierowców, którzy w sposób bez-
czelny zaje˝d˝ajà na pla˝´ mimo wcze-
Êniejszych ostrze˝eƒ i pouczeƒ. Jednak
zauwa˝y∏em znacznà popraw´ w re-
spektowaniu znaków w tym miejscu
i myÊl´, ˝e w przysz∏ym roku b´dzie jesz-
cze lepiej.

Cz´sto s∏yszymy, ˝e ludzie bojà si´
zg∏aszaç przest´pstwa albo je ignorujà,
jak nale˝y temu przeciwdzia∏aç?

Cz´Êç osób na pewno nie boi si´ zg∏a-
szaç przest´pstw, o czym Êwiadczà nasze
interwencje. Moi policjanci oraz ja, ja-
ko mieszkaniec Wieliszewa, spotykamy
si´ z ludêmi, którzy informujà nas o swo-
ich problemach. Fakt nie zg∏aszania
pewnych zdarzeƒ wynika zapewne
z obawy spowodowanej nalecia∏oÊciami
lat poprzednich. Jednak mam nadziej´,
˝e te obawy z biegiem czasu minà

a wp∏ynie na to równie˝ nasza praca.
Niestety jak na razie jesteÊmy w stanie
wystawiç jednà za∏og´ do patrolowania
ca∏ego rejonu naszej gminy. Gdyby tych
policjantów by∏o wi´cej poczucie bez-
pieczeƒstwa na pewno by wzros∏o.

Co z ignorancjà?
Ludzie powinni jednak przestawiç

swój tok rozumowania. Coraz cz´stsze sà
przest´pstwa zwiàzane z niszczeniem
mienia, a wielokrotnie o takich przypad-
kach niszczenia: latarni, budynku, ∏a-
wek, nie jesteÊmy wcale informowani
lub dopiero po zajÊciu. Dlatego wszyscy
powinniÊmy bardziej reagowaç na wy-
padki niszczenia mienia publicznego.
Je˝eli zniszczone zostanà nasze przy-
stanki, nasze latarnie to niestety gmina
b´dzie musia∏a to naprawiç. Zap∏aci
oczywiÊcie z naszych podatków. Dlatego
jeszcze raz apeluje o informowanie nas
o takich zajÊciach byÊmy mogli uchroniç
nasze wspólne mienie.

Wystarczy telefon (22 782 30 77, 997
lub 112) by zg∏osiç zdarzenie, byÊmy mo-
gli od chuliganów wyegzekwowaç w∏a-
Êciwe zachowanie.

MotocykliÊci zw∏aszcza na tzw. „Êciga-
czach” stwarzajà zagro˝enie na drogach,
czego dowodem jest kilka wypadków
równie˝ na terenie gminy Wieliszew. Jak
Pan to skomentuje?

Faktycznie mieliÊmy kilka groênych
wypadków z udzia∏em motocyklistów.
Problem z motocyklistami jest bardzo
prozaiczny, motocykle dla naszych za∏óg
cz´sto sà nieosiàgalne.W rozwiàzywaniu
problemów z motocyklistami wspó∏pra-
cujemy z drogówkà z Komendy Sto∏ecz-
nej, która przekazuje nam informacj´
o piratach-motocyklistach pochodzà-
cych z naszego terenu. MyÊl´, ˝e do wy-
obraêni wielu motocyklistów przemówi∏-
by widok zdruzgotanego motoru po wy-
padku w Ka∏uszynie w dniu 11 sierpnia.

Dzi´kuj´ za rozmow´.
Micha∏ Tytkowski
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Na pytania zadane przez
naszà gazet´ odpowiada∏a
Gra˝yna Pietrzak – so∏tys
wsi Góra.
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10 pytaƒ do...Wieliszewski wrzesieƒ

Wrzesieƒ 1939r., jak wspomina-
jà mieszkaƒcy Wieliszewa, któ-
rzy si´gajà pami´cià tamtych
czasów, by∏ bardzo pogodny,
pe∏ny s∏oƒca, jednym s∏owem
polski wrzesieƒ. Niestety wyda-
rzenia jakie mia∏y wówczas
miejsce, nie by∏y ju˝ takie pi´k-
ne.

Âwiadczà o tym miejsca pami´ci,
pomniki na cmentarzach i ten rów-
nie˝ na cmentarzu w Wieliszewie.
Miejsce pe∏ne smutku, ˝alu, cierpie-
nia, upami´tniajàce trzystu ˝o∏nie-
rzy, którzy oddali swoje ˝ycie w wal-
kach w obronie wolnoÊci i Ojczyzny.

Wracamy do wrzeÊnia 1939r.
i wspomnieƒ mieszkaƒców Wielisze-
wa. Na poczàtek jednak krótki opis
walk wojska polskiego przed wejÊciem
wojsk niemieckich do Wieliszewa.

W okolicach Wieliszewa, z uwagi
na bliskoÊç po∏o˝enia Warszawy, od-
by∏y si´ ci´˝kie walki majàce po-
wstrzymaç wojska najeêdêcy
przed zaj´ciem stolicy. Obrona pó∏-
nocnej granicy Warszawy we wrze-
Êniu 1939 roku przebiega∏a na linii
rzeki Narwi.

W okolicach Modlina, nad Bugo-
-Narwià i Wis∏à w poczàtkach wrze-
Ênia 1939 dzia∏a∏a 5 Dywizja Piecho-
ty zwana Lwowskà, pod dowódz-
twem równie˝ Lwowianina gen.
bryg. Juliusza Zulaufa wchodzàca
w sk∏ad póêniejszej armii ''Warsza-
wa” (odcinek „Warszawa-Wschód”
Praga”) powsta∏ej 10 wrzeÊnia
do obrony Warszawy. G∏ównym zada-
niem wojsk gen. Zulaufa by∏a obro-
na przedmieÊç Zegrza, Modlina, Orze-
chowa, linii Narwi i przeprawy w D´-
bem. Dociera∏y do nich resztki
rozbitych oddzia∏ów z 8 i 20 dywizji
piechoty.

Sytuacja w tym rejonie przedsta-
wia∏a si´ nast´pujàco. Dowódca 5 Dy-
wizji Piechoty mia∏ do dyspozycji War-

szawskà Brygad´ Obrony Narodowej
pod dowództwem p∏k. Józefa Sas-Ho-
szowskiego. Wchodzàcy w jej sk∏ad
Dzia∏dowski Batalion Obrony Narodo-
wej pod dowództwem kpt. Kazimierza
Mordzewskiego obsadzi∏ dwór w Po-
niatowie, a 2 batalion 26 pu∏ku pie-
choty i 2 Warszawski Batalion Obro-
ny Narodowej dowodzony przez mjr.
Bronis∏awa Surewicza broni∏y odcin-
ka na p∏d. od Zegrza. Jego zaplecze sta-
nowi∏y 2 forty na przedmieÊciu Ze-
grza. W D´bem stacjonowa∏a 3 kom-
pania 26 pu∏ku piechoty.W odwodzie
by∏ batalion piechoty wojsk ∏àcznoÊci,
pluton artylerii i pluton saperów.

W pierwszych szeÊciu dniach wrze-
Ênia funkcjonowa∏o w majàtku Hr.
Grocholskiego w Poniatowie lotnisko
polowe, w miejscu zwanym przez
miejscowych Pyrzowy Kerz, skàd
startowa∏y samoloty myÊliwskie
PZL 113, 114 i 123 eskadry Bryga-
dy PoÊcigowej w obronie polskiego
nieba.

Przed zmrokiem 6 wrzeÊnia odci-
nek wzmocni∏ pociàg pancerny nr 13

(dawny „Genera∏ Sosnkowski”)
pod dowództwem kpt. Stanis∏awa
M∏odziankowskiego, zast´pcy – kpt.
Mieczys∏awa Wnukowskiego, a tak-
˝e 98 dywizjon artylerii ci´˝kiej kpt.
Edwarda Chmielika, który zajà∏ sta-
nowisko w okolicy Niepor´tu.
Na drugi dzieƒ wojsko polskie opuÊci-
∏o Zegrze, wycofujàc si´ za Bugo-Na-
rew, a na rozkaz dowódcy armii wy-
sadzono most. Z uwagi na brak bez-
poÊredniego starcia z wrogiem, jeden
dywizjon artylerii wycofano w rejon
Jab∏onny, drugi w kierunku Warsza-
wy, natomiast w nocy z 8 na 9 wrze-
Ênia pu∏k artylerii ci´˝kiej odszed∏
do Wieliszewa.

Przeczytali Paƒstwo pierwszà
cz´Êç wrzeÊniowych wspomnieƒ
w ramach cyklu W poszukiwaniu
zaginionej historii. Zapraszamy
do udzia∏u w naszej akcji i dziele-
nia si´ z nami swoimi relacjami.

Ciàg dalszy ju˝ za miesiàc.
Krzysztof Klimaszewski

W poszukiwaniu zaginionej historii

Podsumowanie lata
ww Na sygnale

ankieta
Czy s∏ysza∏eÊ o workcampie
organizowanym w gminie
Wieliszew? Co sàdzisz
o takiej inicjatywie?

MACIEJ SZPAKOWSKI
– Wieliszew

Nie s∏ysza∏em.
Jest to bardzo
p o t r z e b n e .
Na naszym te-
renie jest tak
brudno, ˝e ktoÊ
to musi po-
sprzàtaç.

EMANUELA JANKOWSKA
Wieliszew

O workcam-
pie dowie-
dzia∏am si´
przypadkowo.
ale sàdz´ ze to
w s p a n i a ∏ a
sprawa. Mo˝-
na podszkoliç

j´zyk z nimi (nie tylko angielski), po-
znaç zwyczaje wolontariuszy, kultu-
r´ oraz to reklama dla naszej gminy.

AGNIESZKA STACHNIK
– Krubin

O workcam-
pie dowie-
dzia∏am si´
przypadkiem
gdy by∏am
w urz´dzie
a wolontariu-
sze przyjecha-

li do Gminnego Centrum Informacji.
Uwa˝am, ˝e to niezwykle cenna ini-
cjatywa.
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ww Urzàd Gminy Wieliszew infor-
muje, ˝e z dniem 31 grud-
nia 2007 r. tracà wa˝noÊç
wszystkie ksià˝eczkowe dowody
osobiste. Od 1 stycznia 2008 r.
na stary dowód nie b´dzie mo˝-
na za∏atwiç ̋ adnej sprawy w Urz´-
dach. Prosimy o nie odk∏adanie
sprawy wymiany dowodu na ostat-
nie dni, poniewa˝ nie b´dzie mo˝-
liwoÊci wymiany w terminie usta-
wowym.
Osoby, które nie sà w stanie samo-
dzielnie dotrzeç w tej sprawie
do Urz´du Gminy proszone sà
o kontakt – tel: 022 782 27 86.

ww Zespó∏ Taƒca Ludowego „Pro-
myki” zaprasza wszystkich ch´t-
nych na zaj´cia taneczne.
Tel: 022 782 21 44,
022 782 20 44

ww Gminny chór „Marzenie” za-
prasza wszystkich ch´tnych
na zaj´cia muzyczne.
Tel: 022 782 21 44,
022 782 20 44

ww OÊrodek Kultury w Wieliszewie
zaprasza wszystkich ch´tnych
na zaj´cia plastyczne.
Tel: 022 782 21 44,
022 782 20 44

ww W dniu 16 lipca w szkole podsta-
wowej w Janówku odby∏o si´ ze-
branie za∏o˝ycielskie „Stowarzy-
szenia Przyjació∏ Góry”. Na pre-
zesa Zarzàdu wybrana zosta∏a
Helena Liwska, a stanowisko wice-
prezesa przypad∏o Mariannie Cho-
jak. Pozostali cz∏onkowie Zarzàdu
„Stowarzyszenia Przyjació∏ Góry”
to Zofia Blando, Jadwiga Bu∏ka
i Roman Zieliƒski. Jak mówi prezes
Helena Liwska, g∏ównym celem
dzia∏ania nowopowsta∏ego stowarzy-
szenia jest nawiàzywanie i utrzymy-
wanie wi´zi mi´dzy mieszkaƒcami
(ze szczególnym uwzgl´dnieniem
emerytów, rencistów i inwalidów)
miejscowoÊci Góra i okolicznych
miejscowoÊci oraz wzajemne
wspieranie si´ poprzez ró˝ne formy
samopomocy kole˝eƒskiej. 

� informacje w skrócie

Tegoroczne do˝ynki tradycyjnie
rozpocz´∏a Msza Âwi´ta celebro-
wana przez Proboszcza wieliszew-
skiej parafii Przemienienia Paƒ-
skiego ksi´dza kanonika Marka
Janickiego.

UroczystoÊç dodatkowo uÊwiet-
ni∏a oprawa muzyczna przygotowa-
na przez pedagoga muzyki Stani-
s∏awa Kmieciaka i chór „Marze-
nie”.

Warto zwróciç uwag´, ˝e tego-
roczne dary o∏tarza w postaci wieƒ-
ców do˝ynkowych przygotowa∏o
a˝ 9 so∏ectw, a ko∏o ∏owieckie
„S´p” zaprezentowa∏o swoje „dzie-
∏a sztuki”. Na wyró˝nienie zas∏ugi-
wa∏y wieƒce ¸ajsk i Góry, a szcze-
gólnie imponujàco prezentowa∏
si´ wieniec przygotowany przez
spo∏ecznoÊç Skrzeszewa.

Ostatnim akcentem oficjalnych
obchodów uroczystoÊci do˝ynko-
wych by∏o dzielenie si´ chlebem
do˝ynkowym, niesionym wcze-
Êniej przez starostów: Stanis∏awa

Gruczka i Wies∏aw´ Jankowskà,
a prze∏amanego symbolicznie
wspólnie przez Wójta Gminy Wal-
demara Kownackiego i Przewodni-
czàcego Rady Gminy Jana So∏tysa.

Druga cz´Êç obchodów Êwi´ta
plonów ziemi up∏yn´∏a pod zna-
kiem muzyki, taƒców i zabawy.

Jak na prawdziwe do˝ynki przy-
sta∏o nie mog∏o w nich zabraknàç
wyst´pów zespo∏ów folklorystycz-
nych w tym naszych „PROMY-
KÓW”, które zaprezentowa∏y si´
rodzimej publicznoÊci w ponad 40
minutowym programie. Po raz ko-
lejny s∏ychaç by∏o g∏osy widzów, ˝e
poziom artystyczny oraz technika
zespo∏u z wyst´pu na wyst´p jest
coraz lepszy.

Obok naszego zespo∏u na scenie
w ¸ajskach prawie godzinny kon-
cert zaprezentowa∏, zaprzyjaênio-
ny z Promykami, Ludowy Zespó∏
Artystyczny „P∏oƒsk” (w tym roku
obydwa zespo∏y wspólnie wyjecha-
∏y na Mi´dzynarodowy Festiwal

Folklorystyczny
na Sardyni´).

Po tych ludowych
nutach na par´ go-
dzin do˝ynkowa
scena zape∏ni∏a si´
lubianymi przez pu-
blicznoÊç zespo∏ami
disco polo. S∏uchali-
Êmy tanecznej i ∏atwo wpadajàcej
w ucho muzyki znanego „Akcen-
tu” oraz rytmicznego „Casino”.

Z godziny na godzin´ publiczno-
Êci przybywa∏o – a to za sprawà
gwiazdy wieczoru, która o 21 mia-
∏a pojawiç si´ na scenie.

Niektórzy chyba z niedowierza-
niem przyszli zobaczyç Krzysztofa
Krawczyka, który dwukrotnie nie
przyjecha∏ do pobliskiego Legiono-
wa.A jednak do ¸ajsk dotar∏ i kon-
cert jaki zaprezentowa∏ d∏ugo pozo-
stanie w pami´ci obecnych w tym
dniu widzów.

Zarówno stare, jak i troch´
m∏odsze przeboje brzmia∏y wy-

Êmienicie a g∏os Krawczyka elek-
tryzowa∏ publicznoÊç.

A wykonane na koniec dwa
utwory, zadedykowane wszystkim
którzy od nas odeszli oraz Ojcu
Âwi´temu – Janowi Paw∏owi II
„Barka” oraz „Abba Ojcze”, wy-
wo∏a∏y ∏zy wzruszenia u wszystkich
zgromadzonych.

Âwi´to Plonów Ziemi
A. D. 2007 zakoƒczy∏ wspania∏y
pokaz sztucznych ogni, który roz-
Êwietli∏ wreszcie pogodne niebo
nad ¸ajskami.

Wing

Pierwszy blok konkursowy wy-
pe∏ni∏y konkurencje dzieci´ce:
rzut workiem siana, rzut pieƒ-
kiem, „kr´cio∏ki” i toczenie d´-
bowych pieƒków. Drugi, którego
g∏ównym bohaterem by∏y... so-
snowe bele, zaadresowany by∏
do starszej cz´Êci publiki. Szkoc-
ki rzut palem (na zdj´ciu w wy-
konaniu Bernarda) , pasjonujàcy
pojedynek w przenoszeniu sto-
sów drewna i tradycyjne przecià-
ganie liny zainteresowa∏y g∏ów-
nie te same twarze, pozostali wo-
leli w tym czasie nabieraç si∏
pod parasolami gastronomicz-
nych ogródków.

W mi´dzyczasie oficjalnie za-
prezentowano pierwszy numer na-

szej Gazety Wieliszewskiej i jej re-
daktora naczelnego – Mart´ Szcze-
paƒskà. Pierwszy numer miesi´cz-
nika trafi∏ tego wieczora do ràk
ka˝dego niemal˝e pla˝owicza.

Ze sceny pop∏yn´∏y tej soboty
skoczne, melodyjne ale i niepo-
zbawione rockowego pazura, lu-
dowe piosenki. W kameralnych,
pla˝owych klimatach wystàpili
kolejno: Sushee z Krakowa, któ-
re tradycyjne irlandzkie melodie
wykonuje w aran˝acji jazzowo-
-folkowej; znana wieliszewskiej
publicznoÊci ˝ywio∏owa Orkie-
stra Dni Naszych oraz najbar-
dziej korzenni z ca∏ej trójki
Shamrock (po irlandzku Koni-
czynka).

Tym ostatnim na scenie towa-
rzyszy∏a Dorota Czajkowska
– jedna druga najlepszego w kra-
ju duetu taƒca irlandzkiego. Im-
prez´ zakoƒczy∏ ognisty poi – ta-
niec z ogniem, którego rodowodu
nale˝a∏oby szukaç gdzieÊ u Ma-
orysów, a który przed pó∏nocà
brawurowo wykonali goÊcie z Le-
gionowa w czteroosobowym sk∏a-
dzie. Co ciekawe, to w∏aÊnie efek-
towny pokaz m∏odych tancerzy
zgromadzi∏ na piasku najwi´ksza
publik´.

I edycja Folk Fest nad Jezio-
rem Zegrzyƒskim za nami, ko-
lejna za rok – w okolicach wigi-
lii Êw. Jana.

ermo

Irlandia nad Zalewem

Pod pomnikiem Odzyskania Nie-
podleg∏oÊci w Olszewnicy Sta-
rej 11 sierpnia mia∏y miejsce uro-
czystoÊci upami´tniajàce Dzieƒ
Wojska Polskiego, 87 rocznic´ Bi-
twy Warszawskiej i 63 rocznic´ Po-
wstania Warszawskiego.

UroczystoÊci rozpocz´to mszà
polowà celebrowanà przez probosz-
cza chotomowskiej parafii ks. Lesz-
ka Ko∏onieckiego, w której uczest-
niczy∏y poczty sztandarowe Ko∏a
Zwiàzku Kombatantów RP i By∏ych
Wi´êniów Politycznych, legionow-
skiego oddzia∏u Zwiàzku Komba-
tantów Polskich w Kraju, Ochotni-
czych Stra˝y Po˝arnych naszej gminy
i Chotomowa, Szkó∏ Podstawowych
oraz delegacje w∏adz samorzàdo-
wych Powiatu Legionowskiego, Ja-
b∏onny i Niepor´tu, Komisariatu
Policji wWieliszewie, 60 Wieliszew-
skiego Dywizjonu Rakietowego
z goÊciem honorowym gen. bryg.
Ryszardem Szulichem oraz przed-
stawicieli so∏ectw.

Po mszy odznaczeniem Zwiàzku
Kombatantów uhonorowano gen.
bryg. Ryszarda Szulicha, specjal-
nym odznaczeniem stra˝ackim im.
Chomicza stra˝aka seniora Mieczy-
s∏awa Tytkowskiego oraz wyró˝nie-
niami dla ˝o∏nierzy 60 dywizjonu.
UroczystoÊci zakoƒczy∏ apel pole-
g∏ych oraz z∏o˝enie wieƒców i wià-
zanek pod pomnikiem.

Po cz´Êci oficjalnej na terenie
miejscowej Szko∏y Podstawowej
odby∏ si´ Festyn Rodzinny zorgani-
zowany przez so∏ectwo Olszewnicy
Starej.

G∏ównym punktem festynu by∏
bieg o puchar Wójta Gminy Wieli-
szew na dystansie 1,5 km. W kate-
gorii m∏odszej zwyci´˝y∏ Mateusz
CieÊliƒski przed Kamilà Zieliƒskà
i Norbertem Kwiatkowskim, w ka-
tegorii starszej etatowy uczestnik
biegów Rafa∏ Wojtczak przed Ro-
bertem Dominiakiem i Konradem
Windolfem.

Wieliszew. pl

Obchody rocznicowe 
w Olszewnicy Starej

Krawczyk wybra∏ ¸ajski
Do˝ynkowe wspomnienia

Kolejnej z wakacyjnych imprez na pla˝y przy 
600-lecia w Wieliszewie (14 lipca) pogoda figla nie
sp∏ata∏a, a dla jej uczestników – obok koncertu
trzech znanych folkowych grup – przygotowano
wiele konkursów o ludowym celtyckim
i s∏owiaƒskim rodowodzie.

Takich t∏umów ¸ajski
jeszcze nie pami´ta∏y.
Na obchodzonych
w dniu 25 sierpnia
Do˝ynkach Gminnych
A. D. 2007, bawi∏o si´
w sumie ponad 4 tysiàce
ludzi. Gwiazdà wieczoru
i magnesem, który
Êciàgnà∏ do ¸ajsk
wielotysi´cznà publik´,
by∏a gwiazda polskiej
muzyki pop Krzysztof
Krawczyk. 

Promyki przed wieƒcem do˝ynkowym z miejscowoÊci
Góra (foto. BGPict)

Wyst´p Krzysztofa Krawczyka (foto. BGPict)

foto. BGPict
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Szanty zagoÊci∏y na wieliszewskiej 
pla˝y ju˝ drugi raz. Tym razem
do organizacji imprezy w dniu 18 sierpnia
obok Wójta Gminy, OÊrodka Kultury
w Wieliszewie i Stowarzyszenia EMKA
w znaczny sposób w∏àczy∏ si´ Starosta
Legionowski. 

Piraci, szan

Ju˝ od po∏udnia na pla˝y w Wieliszewie groma-
dzi∏o si´ wielu mi∏oÊników ˝eglarskiej atmosfe-
ry. Przyciàgn´∏y ich najpewniej Regaty o Puchar
Wójta Gminy Wieliszew, rozgrywane w dwóch ka-
tegoriach. W regatach samorzàdowych, po zaci´-
tej i wyrównanej walce zwyci´˝y∏a dru˝yna Sta-
rostwa Powiatowego pokazujàc iÊcie mistrzowskà
klas´. „Wszyscy pop∏yn´li po lewej stronie
akwenu, a my po prawej. Ten manewr okaza∏ si´
niezwykle skuteczny i w po∏owie regat mieliÊmy
ju˝ kilkanaÊcie ∏odzi do przodu” – tak sukces
swojej za∏ogi t∏umaczy∏ Starosta Legionowski Jan
Grabiec.

Na drugim miejscu uplasowa∏a si´ dru˝yna
Urz´du Gminy Niepor´t, zaÊ na trzecim Komen-
da Powiatowa Policji w Legionowie. Dru˝yny
Urz´du Gminy Wieliszew oraz OÊrodka Kultury
w Wieliszewie okaza∏y si´ bardzo goÊcinne zaj-
mujàc kolejno czwarte i siódme miejsce.

W klasie Open pierwsze miejsce zajà∏ Zwiàzek
Harcerstwa Polskiego Legionowo, drugie Cen-
trum Szkoleniowo-Konferencyjne Jachranka zaÊ
trzecie Promyki Wieliszew.

Cz´Êç artystyczna festiwalu przyciàgn´∏a
znacznie wi´kszà publicznoÊç. Licznie przybyli
mieszkaƒcy gminy oraz przyjezdni, którzy na wie-
liszewskà pla˝´ mogli dojechaç m.in. cieszàcym
si´ ogromnym zainteresowaniem i uznaniem „Pi-

rackim pociàgiem”. Podczas podró˝y pociàgiem
mo˝na by∏o s∏uchaç egzotycznych muzycznych
rytmów w wykonaniu groênego pirackiego kwar-
tetu z∏o˝onego z uczestników obozu workcamp,
który goÊci∏ w Wieliszewie.

G∏ównymi gwiazdami wieczoru by∏y zespo∏y
„Ryczàce Dwudziestki” i „Mechanicy Shanty”,
które pomimo drobnego opóênienia spowodowa-
nego kilkunastominutowym brakiem pràdu, za-
gra∏y porywajàcy koncert. Oprócz Mechaników
i Ryczàcych na scenie pojawi∏y si´ takie gwiaz-
dy muzyki szantowej, jak „Per∏y i ¸otry”, „Bana-
na Boat” i „The Smugglers”.

Impreza posiada∏a równie˝ akcent ekologiczny,
jakim by∏o ju˝ tradycyjne przedstawienie przy-
gotowane przez uczestników workcampu. Fina∏
festiwalu, stanowi∏, jak zwykle wspania∏y, pokaz
sztucznych ogni tym razem przy akompaniamen-
cie Mechaników Shanty.

„Dzisiejsza impreza pokaza∏a, ˝e organizacja
koncertów szantowych w Wieliszewie okaza∏a si´
przys∏owiowym „strza∏em w dziesiàtk´”. Jestem
pewien, ˝e ta impreza mo˝e staç si´ towarem eks-
portowym Gminy Wieliszew i Powiatu Legionow-
skiego” – podsumowuje Wójt Gminy Wieliszew
Waldemar Kownacki.

Marta

Prowadzàcy festiwal Tomasz Lenard wÊród publicznoÊci (foto BGPict) Groêny kwartet piracki przed „napadem” na pociàg (foto: PK) Konce
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ert zespo∏ u Ryczàce Dwudziestki (foto: PK) Pokaz sztucznych ogni w rytmie muzyki Mechaników Shanty (foto: PK)
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Workcamp

Obcokrajowcy sprzàtajà Gmin´ Wieliszew

Workcamp
gromadzi ludzi
z ró˝nych
krajów,
o ró˝nych
religiach,
pochodzeniu
i tradycjach.
Wspólnie
pracujà oni
nad projektami
o szczególnym
znaczeniu dla
spo∏ecznoÊci
lokalnych
i organizacji
pozarzàdowych.

Pomys∏ by wesprzeç dzia∏ania
gminy w walce ze Êmieciarzami
narodzi∏ si´ z osobistych do-
Êwiadczeƒ pracownika Urz´du
Gminy Wieliszew Paw∏a Kow-
nackiego.

Mój wyjazd na workcamp
do Holandii przesz∏o 5 lat temu by∏
jednym z moich najciekawszych
doÊwiadczeƒ ˝yciowych. Wspania-
∏y klimat wielokulturowej wspól-
noty, która przez 3 tygodnie pra-
cowa∏a i sp´dza∏a wolny czas po-
stanowi∏em przenieÊç
do Wieliszewa. Dzi´ki wspó∏pracy
ze Stowarzyszeniem Wspierania
Wolontariatu w Warszawie
w 2005 roku zorganizowaliÊmy
pierwszy workcamp, który by∏
na tyle udany, ˝e od tego czasu
obóz w Wieliszewie cieszy si´ nie-
s∏abnàcym powodzeniem. Tak
o genezie projektu w Wielisze-
wie opowiada pomys∏odawca Pa-
we∏ Kownacki. Nale˝y dodaç, ˝e
workcamp cieszy si´ popularno-
Êcià nie tylko wÊród obcokrajow-
ców, ale równie˝ wÊród wieli-
szewskiej m∏odzie˝y, która co

rok w wi´kszej liczbie wspiera
obozowiczów w porzàdkach
nad Zalewem a tak˝e wspólnie
sp´dza z nimi wolny czas. Uczàc
si´ j´zyków obcych, poznajàc in-
ne kultury a tak˝e s∏u˝àc pomo-
cà w poznawaniu gminy i regio-
nu.

Czas wolny
Tegoroczni wolontariusze w cza-

sie wolnym skorzystali z wielu
atrakcji naszego regionu. Podzi-
wiali zachody s∏oƒca na pla˝y
w Wieliszewie, dzi´ki udost´pnio-
nym przez gmin´ rowerom korzy-
stali ze s∏ynnych ju˝ Êcie˝ek rowe-
rowych bàdê odbywali tzw. wy-
cieczki „na Internet”
do Gminnego Centrum Informa-
cji. Cz´Êç grupy zdecydowa∏a si´
na podró˝ do Krakowa i poza uro-
dà tego miasta dane im by∏o po-
znaç uroki podró˝y polskimi kole-
jami. Ponadto brali udzia∏ w sp∏y-
wach kajakowych Narwià i Wkrà
w ramach projektu „Szlakiem
Glogera”, a tak˝e podj´li wyzwa-

nie reprezentowania Âwiata
w meczu z reprezentacjà pi∏kar-
skà gminy Wieliszew (o czym pi-
szemy w osobnym artykule).

Workcamp w mediach
Praca wolontariuszy mog∏aby

zostaç niezauwa˝ona gdyby nie ar-
tyku∏y w lokalnych tygodnikach
i materia∏ filmowy w regionalnej
Trójce. Jednak najwi´kszà rekla-
mà dla pracy workcampowiczów
by∏ obszerny reporta˝ w Gazecie
Wyborczej, który uruchomi∏ lawi-

n´ medialnych relacji na porta-
lach internetowych Interia. pl,
Onep. pl, Polska Agencja Prasowa
oraz TVN24. Ponadto dla promocji
pracy obu grup wolontariuszy po-
s∏u˝y∏ Festiwal Szanty nad Zale-
wem (piszemy o nim w numerze).

W ca∏ym tym medialnym szu-
mie wokó∏ workcampu najwa˝-
niejszy okaza∏ si´ fakt, ˝e mimo
wszystko nie zapomniano o wielo-
aspektowym charakterze work-
campu. W koƒcu sprzàtni´cie
Êmieci i ich segregacja nie jest ce-
lem samym w sobie. Nie zapomi-

najmy o wychowaniu przez za-
wstydzenie, ˝e nasze Êmieci sprzà-
tajà obcokrajowcy i co najistot-
niejsze workcamp dla nas i dla je-
go uczestników to okazja
na wzajemne poznanie, praktycz-
ne wykorzystanie j´zyków oraz
szansa na promocj´ regionu. Ju˝
za 11 miesi´cy kolejny workcamp.
Ale nale˝y ̋ ywiç nadziej´, i˝ tego-
roczne znajomoÊci zawarte
na workcampie przetrwajà wiele
lat i wolontariuszy niejednokrot-
nie b´dziemy jeszcze goÊcili w na-
szej gminie.

Szpaku

WYNIKI PRACY

Workcampowicze podczas przesz∏o
3 tygodni pracy na odcinku
od Zapory w D´bem do Rezerwatu
Wieliszewskie ¸´gi zebrali:
12 worków papieru, 60 worków
szk∏a, 10 worków metalu, 70 worków
plastiku oraz 36 worków Êmieci nie
nadajàcych si´ do recyklingu.

WRA˚ENIA UCZESTNIKÓW WORKCAMPU Z POBYTU W NASZEJ GMINIE

ww Dlaczego zdecydowa∏eÊ si´ przyjechaç
do Polski?

SSiimmoonn  –– DDaanniiaa
Polska jest du˝ym i wa˝nym krajem
europejskim. Chcia∏em poznaç Polaków oraz
zobaczyç polskà przyrod´. Tu w Polsce
bardziej si´ o nià dba ni˝ w Dani.

SStteepphhaanniiee  –– KKaannaaddaa,,  QQuueebbeekk
Niewielu Kanadyjczyków jeêdzi do Polski,
wi´c by∏ to oryginalny wybór. Jest tu wiele
wa˝nych historycznie miejsc i mili ludzie
(szczególne podzi´kowania dla osób ze
sp∏ywu kajakowego).

YYoouunneess  –– MMaarrookkoo
By∏em zainteresowany odwiedzeniem Polski
ju˝ od dwóch lat. S∏ysza∏em o pi´knych
pejza˝ach i du˝ej iloÊci lasów. By∏em
zaskoczony tym, jak pi´kna jest Polska i jak
zmierza ku lepszemu.

ww Jakie sà Twoje wra˝enia po 2 tygodniach
sp´dzonych w naszym kraju, w Wieliszewie?
Co Ci si´ podoba∏o, a co nie?

DDaanniieellee  –– WW∏∏oocchhyy
Kocham Polsk´ i Polaków, którzy sà bardzo
przyjaêni. W Wieliszewie podoba∏a mi si´
przyroda. Wieliszew to ma∏e, ale bardzo
∏adne miasteczko. Wszyscy sà tu mili
i przyjaêni, nawet jeÊli nie mówià
po angielsku. Nie podoba∏y mi si´ Êmieci.

SSiimmoonn  –– DDaanniiaa
Podoba∏o mi si´: wódka, przyjaêni Polacy,
praca i leaderzy naszej grupy, zarówno
Pawe∏ jak i Patrycja.
Nie podoba∏o mi si´: wczesne poranki,
polskie drogi i kiedy musia∏em gotowaç.

GGeeoorrggee  –– GGrreeccjjaa
By∏o naprawd´ fantastycznie! Nie mog´
uwierzyç, ˝e tak mi∏o sp´dzi∏em tu czas.

Miejsce pe∏ne zieleni i pi´knych ma∏ych
domków.
Podoba∏a mi si´ zieleƒ, ludzie, rzeka, szko∏a,
stare budynki. Nie podobali mi si´ krótko
ostrzy˝eni ludzie, którzy nie mówili zbyt
du˝o po angielsku. Nie ma tu dróg dla
rowerów.

ww Co myÊlisz o pracy podczas workcampu?
Czy myÊlisz, ˝e ma to sens?

DDoonnggwwaann  –– KKoorreeaa
Praca? By∏a l˝ejsza ni˝ si´ spodziewa∏em.
Czasem bywa∏o ci´˝ko, ale ogólnie by∏o
zabawnie.

LLeennkkaa  –– CCzzeecchhyy
Bardzo nie lubi´ zbieraç Êmieci, bo to brudna
i cuchnàca praca. Ale dobrze jest oglàdaç
czystà przyrod´ po swojej pracy. MyÊl´, ˝e
taka praca pomaga, Êmieci które zbieramy

mogà byç ponownie wykorzystane, choçby
do produkcji energii. MoglibyÊmy pomóc
ca∏ej planecie, ale musielibyÊmy byç nie
tylko w Polsce, a na ca∏ym Êwiecie.

DDaasshhaa  TToorrbbiinnaa  –– UUkkrraaiinnaa
Praca by∏a w porzàdku, nie za ci´˝ka i nie
zbyt d∏uga. Ale nie jestem pewna, czy ma
du˝y sens, poniewa˝ ludzie nigdy nie
przestanà wsz´dzie wyrzucaç Êmieci. Ale
lepsze to ni˝ nic nie robiç.

ww Czy nauczy∏eÊ si´ jakichÊ polskich s∏ów lub
zwrotów?

DDaasshhaa  BBoonnddaarreevvaa  –– UUkkrraaiinnaa
NajÊmieszniejsze i najbardziej interesujàce
jest s∏owo „Sklep”, które po rosyjsku
i ukraiƒsku oznacza „grobowiec”, wi´c
bardzo dziwnie by∏o widzieç je wsz´dzie
w Polsce.

NNaaddiimm  –– KKaannaaddaa,,  QQuueebbeekk
Poprosz´ jeden du˝y piwo
Jestem smaczny!!!
Jestesz bardzo pi´kna
Gdzie jest pla˝a?

YYoouunneess  –– MMaarrookkoo
Jean Boubre – dzieƒ dobry
Wasz j´zyk jest pi´kny ale bardo trudny…

HHyyuunnjjuu  –– KKoorreeaa
˚en quen – dzi´kuj´
Siengki – dzi´ki
Kureba – brzydkie polskie s∏owo
Hulela – cholera
Dobre viacho – dobry wieczór
Miwemi – mi∏o mi
Angshiemash – jak si´ masz?
Sheprasham – przepraszam
Ubaga – uwaga
Utro – jutro
Yestem coreeancong – jestem Koreankà
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Wydarzenia

˚YCIORYS ZAWIERA
INFORMACJE O TYM, CO
POTRAFIMY ROBIå 

˚yciorys jest najcz´Êciej
pierwszà formà kontaktu
z pracodawcà. Na jego
podstawie pracodawcy
przeprowadzajà pierwszy etap
selekcji kandydatów. 
˚yciorys jest wykorzystywany
przez pracodawców w czasie
rozmowy kwalifikacyjnej. 

CECHY DOBREGO
˚YCIORYSU
ZAWODOWEGO

– powinien byç zwi´z∏y
i przejrzysty, 

– nie zamieszczajmy tytu∏u
„CV” na naszym ˝yciorysie,
poniewa˝ pracodawca i tak
wie, co to za dokument.
Zaznaczmy za to wyraênie
nasze imi´ i nazwisko.

– napisany prostym j´zykiem,
– ˝yciorysu nie podpisujemy 
– na koƒcu zamieszczamy

zawsze klauzul´ 
o ochronie danych
osobowych. 

STA¸E ELEMENTY
˚YCIORYSU
dane ogólne

Ogólne dane o nas to przede
wszystkim imi´ i nazwisko,
adres, telefon, miejsce 
i data urodzenia, stan cywilny
i rodzinny. Pami´tajmy tak˝e
o do∏àczeniu do ˝yciorysu
swojego zdj´cia. 

kwalifikacje zawodowe
Kwalifikacje zawodowe to
nasze wykszta∏cenie,
ukoƒczone szko∏y, posiadane
dyplomy, uprawnienia
– z dok∏adnymi datami
ukoƒczenia

doÊwiadczenie zawodowe
Wyszczególniamy nazw´
stanowiska, na którym
pracowaliÊmy, nazw´ firmy
oraz w krótkich s∏owach
podajemy swoje g∏ówne
obowiàzki zawodowe oraz
osiàgni´cia.
Opisujàc poprzednie prace,
zwracamy uwag´, by na plan
pierwszy wysunàç to, 
co wià˝e si´ z pracà, o którà
si´ staramy. 

dodatkowe kwalifikacje
Jest to np. znajomoÊç j´zyków
obcych, umiej´tnoÊç
maszynopisania, obs∏ugi
komputera, faksu i ksero,
posiadanie prawa jazdy itd.

zainteresowania
Umieszczanie ich nie jest
konieczne, szczególnie, gdy
mamy typowe zainteresowania.
Warto natomiast podaç
zainteresowania, które
podnoszà naszà wartoÊç jako
pracownika.

referencje
Mo˝e je wystawiç by∏y
pracodawca, lub inna osoba
(radny, nauczyciel, lider 
Klubu Pracy, kolega
z organizacji spo∏ecznej).
Wystarczy podaç nazwiska,
stanowiska, telefony i adresy
dwóch osób.

˚YCIORYS POWINIEN 
BYå SPRAWDZONY PRZEZ
INNÑ OSOB¢!!!

PoproÊmy kogoÊ o sprawdzenie
zrozumia∏oÊci, poprawnoÊci
stylistycznej i ortografii.

Poszukujàc pracy niezb´dnym elementem jest dobrze napisany ˝yciorys zawodowy. W tym numerze
gazety pragniemy w PPoorraaddnniikkuu  bbeezzrroobboottnneeggoo przypomnieç Czytelnikom zasady pisania Curriculum
Vitae. 

Poradnik bezrobotnego

„„TTrraakkttuujjeemmyy  pprrzzeejjÊÊcciiee  MMiicchhaa∏∏oowwaa--RReeggiinnoowwaa  ddoo GGmmiinnyy  WWiieelliisszzeeww  jjaakkoo
nnoowwee  wwyyzzwwaanniiee,,  kkttóórreemmuu  bb´́ddzziieemmyy  cchhcciieellii  sspprroossttaaçç”

– mówi Wójt Gminy Wieliszew 
Waldemar Kownacki

Zanim mog∏o dojÊç
do tak wa˝nych
stwierdzeƒ,
przeprowadzona
zosta∏a najpierw d∏uga,
˝mudna procedura,
która w zamyÊle mia∏a
udowodniç
determinacj´ zmiany
przynale˝noÊci
administracyjnej
wÊród mieszkaƒców
miejscowoÊci. 

Stàd od momentu zdefiniowania
przez mieszkaƒców Micha∏owa
woli przy∏àczenia si´ do Gminy
Wieliszew do chwili podpisania
przez Prezesa Rady Ministrów
rozporzàdzenia o tym˝e przy∏àcze-
niu min´∏y prawie 2 lata. W mi´-
dzyczasie w obydwu gminach
przeprowadzono konsultacje spo-
∏eczne, sprawà zaj´∏y si´ rady
gmin obydwu zainteresowanych
samorzàdów. O ile odzew wÊród
mieszkaƒców Gminy Wieliszew
oraz jej radnych by∏ pe∏en zrozu-

mienia o tyle w Gminie Niepor´t
wokó∏ tzw. secesji naros∏y niepo-
trzebne emocje rzutujàce na do-
tychczasowe dobre relacje gmin
Wieliszew i Niepo-
r´t. Niezale˝nie
od tego, i˝ o sprawie
piszemy w gazecie
reprezentujàcej jed-
nà z zainteresowa-
nych gmin bezspor-
nym pozostaje fakt,
˝e w ca∏ej tej kwestii
sta∏a si´ rzecz naj-
wa˝niejsza. Spe∏nio-
no wol´ mieszkaƒ-
ców, mo˝na powie-
dzieç ca∏ej
miejscowoÊci Micha-
∏ów-Reginów.

O opinie w tej
kwestii poprosiliÊmy
Wójta Gminy Wieli-
szew Waldemara
Kownackiego.

Jak skomentuje
Pan emocje, które naros∏y wokó∏
przejÊcia Micha∏owa do Wielisze-
wa?

JeÊli ktoÊ chcia∏by widzieç w ca-
∏ej tej sytuacji z Micha∏owem Re-
gnowem emocje to raczej nie
u nas w gminie Wieliszew. Dla nas
jest to sprawa procedury, która si´

odby∏a zgodnie z przedstawionym
przez mieszkaƒców wnioskiem
o przyj´cie z gminy Niepor´t
do gminy Wieliszew. Byç mo˝e

emocje towarzyszy∏y procedurze
w gminie Niepor´t, mnie osobi-
Êcie nic o tym nie wiadomo.

Co wg Pana zyskuje Gmina Wie-
liszew a co Micha∏ów Reginów?

Pomimo tak przedstawionego
pytania nie odpowiem na nie
wprost w kategoriach zysków

i strat. Ju˝ wielokrotnie si´ wypo-
wiada∏em, ˝e traktujemy przej-
Êcie Micha∏owa – Reginowa
do gminy Wieliszew jako nowe
wyzwanie, któremu b´dziemy
chcieli najlepiej sprostaç. Czy si´
uda? MyÊl´ ˝e mo˝e si´ udaç
przy pozytywnej wspó∏pracy
wszystkich zainteresowanych
i ˝yczliwych ca∏ej sprawie.

O oczekiwaniach Micha∏owa-
-Reginowa mówi radny Edwin Ze-
zoƒ, który od stycznia 2008 wraz
z radnym Rafa∏em Kasiƒskim za-
sili szeregi Rady Gminy Wieli-
szew.

Wiele z naszych micha∏owskich
bolàczek mo˝na przecie˝ rozwià-
zaç niewielkimi nak∏adami i tzw
„gospodarskim okiem”, którego
wieliszewskiej w∏adzy nie braku-
je. Najwa˝niejsze jest jednak to,
aby w∏adze Wieliszewa nie zawio-
d∏y pok∏adanych w nich nadziei
i post´p g∏ównie inwestycyjny
w Micha∏owie-Reginowie by∏ wi-
doczny. Post´p inwestycyjny w Mi-
cha∏owie-Reginowie nie mo˝e jed-
nak zak∏óciç i z pewnoÊcià nie za-
k∏óci ˝adnej z zaplanowanych
na tà kadencj´ inwestycji w wie-
liszewskich so∏ectwach.

PK

„„WW GGmmiinniiee  WWiieelliisszzeeww
ssppooddzziieewwaamm  ssii´́
sseerrddeecczznneeggoo  pprrzzyyjj´́cciiaa
ii ppaarrttnneerrsskkiieeggoo  ttrraakkttoowwaanniiaa..
UU˝̋yy∏∏eemm  ss∏∏oowwaa
ppaarrttnneerrsskkiieeggoo,,  ggddyy˝̋  nniiee
lliicczzyymmyy  nnaa ˝̋aaddnnee  eekkssttrraa
pprrzzyywwiilleejjee  jjaakkoo  nnaaggrroodd´́
zzaa pprrzzeejjÊÊcciiee””

– mówi radny Micha∏owa-Reginowa 
Edwin Zezoƒ

Micha∏ów-Reginów
w Gminie Wieliszew

Cechy i zasady pisania ˝yciorysu zawodowego Curriculum Vitae

Przed pierwszym
dzwonkiem
W przeddzieƒ nowego roku
szkolnego o zmiany w gminnych
szko∏ach zapytaliÊmy Dyrektora
Samorzàdowej Administracji
Placówek OÊwiatowych EL˚BIET¢
RADZIKOWSKÑ. 

Do najistotniejszych zmian w roku szkol-
ny 2007/2008 nale˝y zaliczyç nowe osoby
na stanowiskach kierowniczych w dwóch przed-
szkolach i Gimnazjum w Skrzeszewie. Dotych-
czasowi dyrektorzy: Pani Teresa Gajowniczek
z Przedszkola Samorzàdowego Nr 1 w Wielisze-
wie, Pani Janina Ga∏czyk z Przedszkola Samo-
rzàdowego w ¸ajskach i Pan Andrzej Maliga
z Gimnazjum w Skrzeszewie skorzystali
z uprawnieƒ Karty Nauczyciela i odeszli
na wczeÊniejszà emerytur´. Korzystajàc z okazji
chcia∏abym z∏o˝yç im serdeczne podzi´kowanie
za d∏ugoletnià prac´ pedagogicznà i ˝yczyç wie-
le zdrowia, pomyÊlnoÊci i d∏ugich lat ˝ycia.
Oto nazwiska nowych dyrektorów: w Przedszko-
lu Nr 1 w Wieliszewie – Pani Anna Budniak,
w Przedszkolu w ¸ajskach – Pani Anna Ciu∏-
kowska, Gimnazjum w Skrzeszewie – Pani Ma-
rzenna Binkiewicz.
Czy poza zmianami personalnymi chcia∏aby
Pani zwróciç uwag´ na inne istotne dla
uczniów i ich rodziców kwestie?
W Szko∏ach Podstawowych w Wieliszewie
i w ¸ajskach oraz w obu gimnazjach uczniowie
b´dà mieli do dyspozycji nowe pracownie kom-
puterowe otrzymane z Ministerstwa Edukacji
Narodowej. Spodziewam si´ jeszcze bogatszej
oferty zaj´ç pozalekcyjnych, a to dzi´ki otrzy-
maniu dotacji (50 400 z∏) od Mazowieckiego
Kuratora OÊwiaty. Ponadto wszystkie szko∏y
podstawowe zakwalifikowa∏y si´ do wprowadze-
nia obowiàzkowej nauki j´zyka angielskiego
w klasach pierwszych oraz kontynuacji w kla-
sach drugich.

O przyznanie dotacji mog∏y ubie-
gaç si´ wszystkie podmioty trze-
ciego sektora, których dzia∏ania
realizowane sà na terenie gmin
nale˝àcych do Partnerstwa w Wi-
d∏ach Trzech Rzek.

Zgodnie z decyzjà komisji konkurso-
wej dotacj´ otrzyma∏y m.in. trzy wnio-
ski organizacji z Gminy Wieliszew.

Swoje projekty b´dà realizowaç:
Ochotnicza Stra˝ Po˝arna z Wieliszewa,
Wiejskie Ko∏o Sportowe „Promieƒ”
z Topoliny oraz Stowarzyszenie „Ak-
tywni dla ¸ajsk”. Dla OSP oraz „Pro-
mienia” partnerem projektu jest pr´˝-
nie dzia∏ajàce na terenie Gminy Wie-
liszew Stowarzyszenie „M∏odzi dla
Rozwoju – EMKA”.

Projekt zainicjowany przez wieli-
szewskich stra˝aków nosi nazw´
„Pierwsza pomoc”. Poprzez jego reali-
zacj´ chcà zwi´kszyç poziom znajomo-
Êci zasad pierwszej pomocy wÊród spo-
∏ecznoÊci lokalnej.

Wiejskie Ko∏o Sportowe „Promieƒ”
w ramach swojego projektu „Na Fli-
sackim szlaku – Êladami Glogera – 130
lat póêniej” organizuje cykl sp∏ywów
kajakowych po trzech rzekach: Narwi,
Wkrze oraz WiÊle. Dwa sp∏ywy przygo-
towawcze (Narew, Wkra) ju˝ za nami,

natomiast dwudniowy sp∏yw g∏ówny,
zakoƒczony spotkaniem z regionalista-
mi i uroczystà kolacjà odb´dzie si´
w dniach 8 – 9 wrzeÊnia.

Stowarzyszenie „Aktywni dla
¸ajsk” dosta∏o dotacj´ na realizacj´
projektu „JesteÊmy Razem”.

„Przedmiotem projektu jest organi-
zacja kilku dzia∏aƒ zmierzajàcych
do likwidowania przyczyn zró˝nicowaƒ
spo∏ecznych i ekonomicznych w syste-
mie edukacji oraz wyrównywania
szans w dost´pie do edukacji pozasz-
kolnej.

Projekt przewiduje ró˝norodne dzia-
∏ania takie jak wycieczka kulturoznaw-
cza, warsztaty Integracji Sensorycznej,
warsztaty zdrowego od˝ywiania, spotka-
nie ze sztukà czy dostosowanie gabine-
tów do zadaƒ terapeutycznych.

Realizacja projektu przyczyni si´
do zagwarantowania niezb´dnej dzie-
ciom pomocy, umo˝liwiajàc im zespo-
lenie z resztà spo∏ecznoÊci szkolnej, re-
alizacj´ potrzeb edukacyjnych rozwija-
jàcych ich wiedz´ i umiej´tnoÊci oraz
rozwijanie zainteresowaƒ do integracji
ze Êrodowiskiem szkolnym” – mówi ko-
ordynator projektu Justyna Niegie-
rysz.

Masza

Dotacje z Wide∏ Trzech Rzek

Partnerstwo w Wid∏ach Trzech Rzek w czerwcu
og∏osi∏o konkurs Funduszu Dotacji



8 gazeta wieliszewska xx 5 wrzeÊnia 2007

AktualnoÊci

WW ppoosszzuukkiiwwaanniiuu  zzaaggiinniioonneejj  hhiissttoorriiii

OÊrodek Kultury w Wieliszewie, Stowarzyszenie eMka oraz
Gazeta Wieliszewska zwracajà si´ do wszystkich Czytelników
z proÊbà o pomoc w dotarciu do dawnych fotografii, dokumentów
byÊmy wspólnie uzupe∏nili histori´ Gminy Wieliszew.

Wszystkie osoby zainteresowane pomocà w realizacji projektu prosimy
o kontakt telefoniczny 22 782 20 44, 22 782 26 32, mailowy
gci@wieliszew.info.pl lub osobiÊcie w siedzibie redakcji Gazety
Wieliszewskiej, w budynku urz´du gminy przy ul. Modliƒskiej 1.

Stara fotografia, pocztówka czy dawny dokument mo˝e okazaç si´ nieocenionà
skarbnicà wiedzy na temat dziejów naszej gminy. 

Chcesz pokazaç zdj´cia swojego dziecka
ca∏emu Êwiatu? Czemu nie zaczàç
od pokazania ich w naszej gazecie?

Wszystkie osoby zainteresowane umeiszczeniem
zdj´ç dzieci prosimy o kontakt
telefoniczny 22 782 20 44, 22 782 26 32,
mailowy gci@wieliszew.info.pl lub osobiÊcie
w siedzibie redakcji Gazety Wieliszewskiej,
w budynku urz´du gminy przy ul. Modliƒskiej 1.

Prawie dwa miesiàce trwa∏o
wakacyjne tournee Zespo∏u
Taƒca Ludowego „Promyki”
po Europie i Azji. „Promyki”
odwiedzi∏y w tym czasie
Turcj´ i w∏oskà Sardyni´.

TURCJA
Ledwo skoƒczy∏ si´ sezon koncertów Zespo-
∏u Taƒca Ludowego „PROMYKI” a ju˝ nale-
˝a∏o przygotowaç si´ do pierwszego wakacyj-
nego wyjazdu reprezentacyjnej grupy tanecz-
nej Gminy Wieliszew na 48. Mi´dzynarodowy
Festiwal Folklorystyczny AKSEHIR 2007
do Turcji. Wraz z nami – najm∏odszà grupà
na festiwalu – w inaugurujàcej wydarzenie
paradzie uczestniczy∏y zespo∏y z Litwy,Turcji
(obok gospodarzy równie˝ dwa zespo∏y z dal-
szych stron kraju nad Bosforem), W´gier,
Chorwacji, Czech i Estonii – relacjonuje kie-
rownik, instruktor i jeden z opiekunów Ze-
spo∏u, Dariusz Skrzydlewski. – Nast´pne dni
up∏ywa∏y nam pod znakiem koncertów i pa-
rad, w tej temperaturze nie mog∏o jednak za-
braknàç miejsca na zabaw´ – zaznacza pan
Dariusz. Wolny od wyst´pów dzieƒ, dzieci
i m∏odzie˝ sp´dzi∏y nad wielkim jeziorem,
gdzie odpoczywano i korzystano z uroków wo-
dy i s∏oƒca. – Ci najbardziej go spragnieni,
próbujàc chyba ∏adowaç s∏oneczne akumula-
tory na zapas, nie wzi´li pod uwag´, ˝e s∏oƒ-
ce – niby to samo – jednak wTurcji Êwieci ina-
czej ni˝ w Polsce. W rezultacie ju˝ w poczàt-
kach naszego pobytu wyglàdali jak raki,
wywo∏ujàc charakterystyczne uÊmiechy
na twarzach miejscowych – wspomina, z po-
dobnym uÊmiechem, kierownik „Promyków”.

W trakcie ca∏ego Festiwalu Zespó∏ za-
prezentowa∏ si´ tureckiej publicznoÊci

w dziewi´ciu koncertach i kilku paradach
ulicznych, co przy panujàcej temperatu-
rze, w kompletnym ludowym stroju wa˝à-
cym niekiedy po kilkanaÊcie kilogramów,
by∏o nie lada wyczynem. Organizatorzy tu-
reckiego festiwalu bardzo chwalili m∏o-
dych Polaków za profesjonalne przygoto-
wanie, wysoki poziom artystyczny, impo-
nujàcà sprawnoÊç fizycznà i Êwietne
zorganizowanie. Polacy to zresztà jedna
z najbardziej lubianych tutaj nacji, nie-
wa˝ne czy pojawiajà si´ w Turcji w celach
turystycznych, artystycznych czy handlo-
wych – na ka˝dym kroku witani sà serdecz-
nie. Po zakoƒczeniu Festiwalu, 10 lipca Ze-
spó∏ uda∏ si´ nad tureckà riwier´, gdzie
sp´dzi∏ tydzieƒ w miejscowoÊci Alanya, od-

poczywajàc po trudach festiwalu i ca∏ego
sezonu koncertowego.

SARDYNIA
22 lipca starsza grupa „Promyków” w 12-

osobowym sk∏adzie wyruszy∏a wraz z Ludo-
wym Zespo∏em Artystycznym „P∏oƒsk”
na Mi´dzynarodowy Festiwal Folklorystycz-
ny na w∏oskà Sardyni´. Podró˝ autokarem
by∏a d∏uga i m´czàca, ale jej niedogodnoÊci
zrekompensowa∏y uroki Wenecji i podró˝
promem. Po 56 (!) godzinach podró˝y tance-
rze zameldowali si´ w miejscowoÊci Tissi nie-
opodal Sassari. – ZostaliÊmy przyj´ci przez
miejscowy zespó∏ folklorystyczny, który nie
szcz´dzi∏ si∏ i Êrodków abyÊmy nasz pobyt
wspominali jak najlepiej – relacjonuje pan

Darek. Podczas tournee po Sardynii Polacy
mieli okazj´ podziwiaç czyste i ciep∏e morze,
wspania∏e panoramy sardyƒskiego wybrze-
˝a oraz oczywiÊcie koncertowaç – zaprzyjaê-
nione zespo∏y z P∏oƒska i Wieliszewa wystà-
pi∏y trzykrotnie. Za ka˝dym razem sardyƒ-
ska publicznoÊç przyjmowa∏a prezentacje
z wielkim aplauzem, nie szcz´dzàc s∏ów
uznania. – Warto dodaç, ˝e koncerty odby-
wa∏y si´ w doÊç nietypowych godzinach
– wspomina opiekun „Promyków”. – Zdarzy-
∏o nam si´ taƒczyç o 1.30 w nocy. W drodze
powrotnej z Sardynii zespo∏y zatrzyma∏y si´
jeszcze w Rzymie, zwiedzi∏y Watykan, odwie-
dzi∏y grób Ojca Âwi´tego Jana Paw∏a II.
W nocy 2 sierpnia zm´czeni, ale radoÊni tan-
cerze powrócili do Wieliszewa. Wing

Mi´dzynarodowe tournee Promyków 

Co zamierza pan osiàgnàç
w nowym sezonie?
Najwa˝niejszym celem jest
zagranie w makroregionie,
czyli lig´ wy˝ej. Ma∏o
brakowa∏o i Dàb znalaz∏aby
si´ w tych rozgrywkach ju˝
w tym sezonie, ale niestety
z lepszym bilansem
bramkowym wyprzedzi∏a nas
dru˝yna z Serocka.
Jak pan myÊli, co nale˝a∏oby
zmieniç by dru˝yna osiàga∏a
jeszcze lepsze wyniki?
Generalnie to nie ma czego
zmieniaç, tu po prostu trzeba
troszeczk´ ich przycisnàç, bo sà
strasznie rozpieszczeni.
Jak przepracowaliÊcie okres
przygotowawczy?
WyjechaliÊmy do oÊrodka
Hartek nad jeziorem

Hartowiec. Pi´kna pogoda,
idealne warunki w oÊrodku,
ch´ç ch∏opaków do ci´˝kiej
pracy sprawi∏y, ˝e mo˝emy
uznaç okres przygotowawczy
za bardzo udany.
Wyjecha∏o 19 zawodników
i 3 opiekunów: poza mnà
i trenerem, zawodnik naszej
dru˝yny seniorów S∏awomir
Wiereska.
RozegraliÊmy 2 sparingi
z tamtejszymi klubami, które
wygraliÊmy odpowiednio 2: 1
i 3: 1. Nasz sukces by∏ tym
wi´kszy, ˝e by∏y to zespo∏y
o rok starsze. Dru˝yna
pokaza∏a, co potrafi.

Dzi´kuj´ za rozmow´.

Rozmawia∏ Micha∏ Tytkowski

Rozmowa ze S¸AWOMIREM SALWINEM, 
nowym Prezesem Klubu Sportowego

„Dàb Wieliszew”.

Nowy Prezes ,
nowe mo˝liwoÊci

Przyznanie Polsce praw do organi-
zacji Euro 2012, tegoroczny work-
camp i coraz wi´kszy udzia∏ wolon-
tariuszy w ˝yciu gminy sprawi∏, i˝
narodzi∏ si´ pomys∏ by doprowadziç
do rozegrania w Wieliszewie meczu
pi∏karskiego. Meczu w którym
zmierzy∏yby si´ reprezentacje Gmi-
ny Wieliszew oraz Workcampu
– nazwanà reprezentacjà Reszty
Âwiata.

W meczu rozegranym 3 sierpnia
Wieliszew wyraênie pokona∏ Resz-
t´ Âwiata 8 – 3.

Z mi´dzynarodowej dru˝yny
na wyraêne wyró˝nienie zas∏uguje
gra Michai∏a z Ukrainy, który by∏
wspó∏autorem wszystkich bramek,
oraz Berit z Danii, która stojàc
na bramce uchroni∏a swój zespó∏
od wi´kszej pora˝ki. Godnym uwa-
gi jest fakt, i˝ Berit w swoim kra-
ju stoi na bramce ale w dru˝ynie
pi∏ki r´cznej.

W meczu rozegranym 13 sierp-
nia dru˝yn´ Reszty Âwiata repre-
zentowa∏a 2. grupa workcampu.
Mecz by∏ du˝o bardziej wyrówna-
ny i zakoƒczy∏ si´ wynikiem remi-
sowym 2-2. Strzelcem obu bramek
dla workcampu by∏ Marokaƒczyk
Younes. Obie jego bramki wyró˝-
ni∏y si´ wyjàtkowà urodà.

Jednak nie wynik jest w tym
przypadku najistotniejszy. Jak
podkreÊlali uczestnicy obu spo-
tkaƒ najwa˝niejsza by∏a Êwietna
zabawa. ZaÊ dla Gminy Wieli-
szew takie mi´dzynarodowe me-
cze to dobre przetarcie
przed Euro 2012.

Szpaku

Relacja ze stadionu

Gmina Wieliszew wygra∏a ze Âwiatem

Micha∏ (Polska) kontra Boemseok
(Korea Po∏udniowa) (foto: PK)

kadr sportowy

25 SIERPNIA, KLUB JEèDZIECKI
VENA SPORT W ¸AJSKACH
Jak co roku klub jeêdziecki
organizowa∏, tradycyjne ju˝,
zawody w skokach przez
przeszkody. W tym roku jeden
z konkursów, a konkretnie otwarty
konkurs oznaczony symbolem 4 L,
odbywa∏ si´ o Puchar Wójta Gminy
Wieliszew. Na zdj´ciu Magda
Ziajkowska podczas pokonywania
toru przeszkód.

Rozgrzewce Promyków prowadzonej przez Darka Skrzydlewskiego przyglàdajà si´ mieszkaƒcy Antalyi (Foto: Dario)


